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Protokół Nr LII /2014 

z  LII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 sierpnia  2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad LII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie  Włodzimierzowi  Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego rady przekazany radnym wraz z 

materiałami na sesję : 

1. Otwarcie obrad LII  sesji. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Dyrektora Oddziału Łódź Teren dot. przyczyn niezapowiadanych  

przerw w dopływie energii elektrycznej oraz zasad usuwania awarii po 

zdarzeniach spowodowanych czynnikami atmosferycznymi, na terenie Gminy 

Stryków. 

6. Zatwierdzenie protokołu z LI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 26 

czerwca  2014 r. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok , 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2022, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 
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e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Strykowa oraz gminy Stryków na obszarze wsi 

Rokitnica. 

10. Interpelacje. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica na posiedzeniu w dniu 27 

sierpnia 2014 r.  przedstawił radzie wniosek o poszerzenie porządku obrad bieżącej sesji o 

następujące punkty : 

 pkt 9 Podjęcie uchwał rozszerzyć o ppkt f)  tj. podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków przez kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Stryków, 

 

 w pkt 13 ,, Przyjecie planów pracy stałych komisji rady na II półrocze 2014 r. ˮ 

 w pkt 14 ,, Zamknięcie obrad ˮ. 

 

Głosowanie  nad wnioskiem przewodniczącego o poszerzenie porządku obrad: 

15 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad ze zmianami: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 

głos wstrzymujący się 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad LII  sesji. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Dyrektora Oddziału Łódź Teren dot. przyczyn niezapowiadanych  

przerw w dopływie energii elektrycznej oraz zasad usuwania awarii po 

zdarzeniach spowodowanych czynnikami atmosferycznymi, na terenie Gminy 

Stryków. 

6. Zatwierdzenie protokołu z LI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 26 

czerwca  2014 r. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok , 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2022, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Strykowa oraz gminy Stryków na obszarze wsi 

Rokitnica. 
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f) rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków przez kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Stryków. 

10. Interpelacje. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Przyjęcie planów pracy stałych komisji rady na II półrocze 2014 r. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

LII  sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radny Czesław Polit  

2) Radny Andrzej Pożarlik, 

3) Radna Marzena Skwarko, 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

15 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 5 Informacja Dyrektora Oddziału Łódź Teren dot. przyczyn 

niezapowiadanych  przerw w dopływie energii elektrycznej oraz zasad usuwania awarii 

po zdarzeniach spowodowanych czynnikami atmosferycznymi, na terenie Gminy 

Stryków. 

Przewodniczący RM w Strykowie zaproponował  aby realizować kolejny punkt 

porządku obrad  do chwili  przybycia  gości zaproszonych  z  PGE Oddział Łódź Teren. 

 

Ad. 6 Zatwierdzenie protokołu z LI  sesji, która odbyła się w dniu 26 czerwca    

2014 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z LI   sesji podczas obrad LII  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z LI   sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Na sesję przybył Pan Witold Filipiński z-ca Dyrektora Generalnego PGE Dystrybucja 

SA Oddział Łódź Miasto oraz Pan Wiesław Czapliński Kierownik dla obszaru Zgierz.  

 

c.d. Ad. 5 Informacja Dyrektora Oddziału Łódź Teren dot. przyczyn 

niezapowiadanych  przerw w dopływie energii elektrycznej oraz zasad usuwania awarii 

po zdarzeniach spowodowanych czynnikami atmosferycznymi, na terenie Gminy 

Stryków. 

 

 

Pan Witold Filipiński Zastępca Dyrektora Generalnego PGE Dystrybucja SA 

powiedział, że analizując zdarzenia awaryjności na sieci w rejonie Strykowa, to jest wynik 

przeciętny. W miesiącu lipcu było 25 przerw w dostawie prądu. Spośród  tych przypadków 

większość była o charakterze krótkotrwałym, po 2-3 minuty, dla 100-1000 odbiorców 
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elektrycznych. Główną przyczyną była aura, w miesiącu lipcu było wyjątkowo burzowo, 

nastąpił także wzrost gałęzi drzew, które mogły mieć wpływ na sieci energetyczne. W 

momencie kiedy otrzymujemy informację o zdarzeniu podejmujemy działania w celu ich 

wyeliminowania. Ilość przypadków w lipcu była ponad przeciętne normy. Odpowiednie 

działania eksploatacyjne zostały podjęte, najlepszym terminem dla intensywnej wycinki 

drzew jest termin po żniwach, kiedy to jest łatwiejszy dostęp do sieci. Zawsze działamy tak, 

by jak najszybciej usunąć skutki przerw w dostawie prądu.  

 

Przewodniczący Rady podziękował za wstępną informację i poprosił o zadawanie pytań.  

 

Radny Teodor Kołodziejczyk mówił, że za niemałe pieniądze, które PGE bierze od swoich 

odbiorców  powinna lepiej przygotować swoje sieci i wyciąć drzewa na szerokość ok. 10 m.  

Radny dalej poruszył kwestie odszkodowań za słupy energetyczne umieszczone na działkach 

rolników. Odpowiadacie zainteresowanym, że to jest już zasiedzenie. Jak powinno wyglądać 

odszkodowanie, co powinni zrobić rolnicy.  

 

Radny Czesław Polit wnioskował o usprawnienie możliwości dodzwonienia się na telefony 

alarmowe. Mówił także o przeglądach sieci w okresie letnim, wyłączenie prądu latem jest dla 

rolników dość kłopotliwe, nie każdy ma agregat. Przeglądy powinny odbywać się na 

przełomie września i października. 

 

Pan Witold Filipiński powiedział, że nie mamy środków w nieograniczonej ilości, 

realizujemy plany wycinkowe. Jest określony budżet, którego musimy przestrzegać, jest to 

trzy letni okres wycinki. Z pogodą, z aurą jeszcze nikt nie wygrał, musimy sobie radzić z 

zadrzewieniem. Prowadzimy planowe prace eksploatacyjne i doraźne prace. Jeśli chodzi o 

odszkodowania to elementy naszego majątku są posadowione na gruntach, które nie są 

własnością firmy. Chcemy te kwestie uregulować. Każdy ma prawo wystąpić o uregulowanie 

tej kwestii. My broniąc się pokazujemy pewną historię, że mamy uprawnienia do korzystania 

z tej sieci elektrycznej. Tu nie ma jednej złotej zasady, każdy wniosek jest rozpatrywany 

indywidualnie. Jeżeli dochodzi do uregulowania prawnego poprzez akt notarialny to jest 

wypłata odszkodowania. To nie jest tak, że omijamy przepisy prawa, nie jesteśmy taką 

instytucją, podlegamy audytom, kontrolom.  

Informacja o usprawnieniu linii alarmowych została przyjęta, jednak trzeba zrozumieć fakt, że 

nie jesteśmy w stanie odebrać 100 połączeń jednocześnie.   

Kolejny temat to przeglądy latem – wszystkim nam pasuje termin wiosenno-letni i jesienny na 

przeprowadzanie prac na sieci elektroenergetycznej. Wiosną następuje intensywny wzrost 

drzew, musimy także dostosować się warunków polowych i pogodowych. Musimy 

zrealizować to co wcześniej zaplanowaliśmy.  

 

Radny Bogdan Walczak: problem energetyki zgłaszałem w grudniu 2013 roku, cieszę się, że 

doczekałem się zaproszenia pana dyrektora. Odnośnie telefonu w razie awarii na linię cywilną 

dzwoniłem 50 minut. Mieszkam w rejonie, gdzie od 50 lat w tym rejonie był w kłopot jeśli 

chodzi o energetykę. Każda gmina podzielona jest na obszary, Stryków to ewenement, gdzie 

występują problemy w skali kraju. W XII/2013 roku mieszkańcy ul. Piłsudskiego w 

Strykowie było pozbawieni prądu przez 48 godzin. Awarie usunięto po tych 48 godzinach 

przez włączenie bezpiecznika. Ale ja chce mówić o okresie kiedy nie ma burz. Nie przyjmuje 

wyjaśnień dot. problemów, domagam się pilnej reakcji, w przypadku kolejnego wyłączenia 

podejmiemy inne kroki. Wasza firma ma pozycje monopolisty. Linie napowietrzne są w coraz 

gorszym stanie, nie widziałem, abyście przeprowadzali konserwacje sieci. Proszę o 

odnotowanie tego rejonu – obwód zgierski, ul. Piłsudskiego, Targowa, Sienkiewicza. W tym 
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rejonie jest bardzo dużo zakładów usługowych, sklepów. W/w to były tragedie. Ceny są coraz 

wyższe, rygor jest okropny, odsetki za opóźnienie w opłacie i słusznie, ale zobowiązania 

musicie ponosić. Oczekuję pilnej decyzji i odpowiedzi.  

 

Pan Wiesław Czapliński z obwodu Zgierz powiedział, że ten obszar ma pod swoją opieką. 

Jeśli chodzi o eksploatacje sieci to podzielona jest na etapy: oględziny odbywają się raz na 

trzy lata, jeżeli z oględzin wynika, że linia nadaje się do eksploatacji to jest dalej 

eksploatowana. Jeżeli są awarie to na podstawie oględzin dokonujemy planu eksploatacji. 

Problemem jest także dogadanie się z właścicielem działki, aby udostępnił swój teren w celu 

wycięcia gałęzi. Bez zgody właściciela nie możemy wejść na działkę.  

 

Radny Karol Lenart zgłosił także problem wycinki drzew oraz pytał o przerwy w dostawie 

prądu, które trwają 1 – 2 sekundy. Radny zgłosił także problem spadku napięcia prądu.  

 

Pan Witold Filipiński odnośnie tych krótkich przerw w dostawie prądu powiedział, że na to 

nic nie poradzi, ponieważ to przez automatykę, to normalny stan w sieci elektroenergetycznej. 

 

Radny Teodor Kołodziejczyk: mówicie, że rozpatrujecie wnioski, ale wydajecie zwykle 

negatywne odpowiedzi. Jeden z rolników wystąpił o odszkodowanie, bo ma 10 słupów na 

działce, 2 podstacje, płaci za przesył i otrzymał negatywną odpowiedź.   

 

Pan Witold Filipiński powiedział, że negatywna odpowiedź jest też wynikiem rozpatrzenia 

wniosku. To nie jest widzimisie pracowników, tylko wynik analizy. Jeśli chodzi o 

monopolistyczną pozycje firmy  - ten monopolizm jest regulowany, abyśmy w sposób 

nieuprawniony nie wykorzystywali pozycji, nie mamy takiej swobody.   

 

Pan Wiesław Czapliński odnośnie spadków napięcia odpowiedział, że dokonywane są 

pomiary napięć i podejmowane są działania zapobiegające.  

 

Pan Witold Filipiński powiedział, że spadki napięć na końcówkach linii są z powodu 

przybywających urządzeń elektrycznych w naszych domach, są to dodatkowe obciążenia dla 

linii.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski zabierając głos najpierw podziękował za wspólną inicjatywę  

w kwestii budowy nowego GTZ-tu na Sosnowcu. Ta infrastruktura, która nie odpowiada 

wymogom rynku wymaga pilnego dozbrojenia lub wymiany. Burmistrz poprosił o przesłanie 

planu działania PGE w kolejnych miejscowościach. Burmistrz mówił, że taki zakład jak PGE 

Dystrybucja powinien przewidzieć, że zapotrzebowanie na energię będzie coraz większe. 

 

Pan Wiesław Czapliński powiedział, że wszystkie remonty przeprowadzane są na podstawie 

oględzin. Planowaliśmy na terenie Gminy Stryków inwestycję w kierunku na Warszewice, ale 

ze względu na brak zgody właściciela na wejście na działkę, projekt został wycofany. Pan 

Czapliński zaapelował do włodarzy Gminy Stryków, aby przekonali właścicieli 

nieruchomości do udostępniania swoich działek  w celu przeprowadzania konserwacji bądź 

nowych  inwestycji.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz powiedział: ja oddaję swoją działkę, ale chcę być udziałowcem 

waszej firmy. Następnie radny pytał jak się sprawa przedstawia z kradzieżą prądu.  
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Pan Witold Filipiński odpowiedział, że jeżeli będzie publiczna sprzedaż akcji, to radny 

będzie miał prawo do zakupu akcji. Innej możliwości nie ma. Jeżeli chodzi o podwyżki prądu 

to każdy ma prawo wybrać sobie dostawce prądu i obniżyć koszty. Odpowiadając na pytanie 

dot. przerw w dostawie prądu dla firm usługowych trwających 2-3 dni Pan dyrektor 

powiedział, ze nie pamięta takich przerw, a jeżeli były, to jednostkowe przypadki. W 

miesiącu lipcu przerwy trwały od 2 do 89 minut, reakcje firmy energetycznej były 

natychmiastowe. Nie wierzę w upadki firm, ani w zwolnienia pracowników. Ile obecnie 

wynosi ilość skradzionego prądu nie mam danych.  

 

Radny Bogdan Walczak: z odpowiedzią w części się zgadzam, ale Państwo jako energetyka 

mając za I półrocze tego roku zysk 1,7 mln, to nie małe środki. Z informacją o przeglądach 

się nie zgadzam, patrzę na uszkodzony słup energetyczny 20 lat. Radny mówił także o bardzo 

długich terminach dot. możliwości przyłączenia się nowych odbiorców, terminy są 

aneksowane. Radny poprosił o podanie przyczyny tej kwestii. 

 

Pan Witold Filipiński odpowiedział, że przyłączeń w ciągu roku jest wykonywanych od 3 do 

4 tys. Może być kwestia niedociągnięć z naszej strony, ale nie tylko. Obniżone parametry 

napięcia na końcu linii występują z powodu wykorzystania przez odbiorców możliwości 

przesyłowych do maksimum. Jeżeli pojawia się nowy odbiorca to już wtedy to nie jest takie 

proste, ponieważ chodzi o rozbudowę sieci, rozbudowę ciągu zasilania lub budowę nowego. 

To nie jest wynik złej woli, tylko wynik analizy.  

 

Radny Bogdan Walczak zwrócił się do Pana dyrektora Filipińskiego  i poprosił o odpowiedź 

na piśmie.  

Pan dyrektor Filipiński poprosił więc o pytania także na piśmie, aby mógł się do nich 

ustosunkować.  

Przewodniczący Rady podziękował za przybycie przedstawicieli PGE Dystrybucja SA  i za 

przedstawioną informację.  

 

Ad. 7 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach merytorycznych Komisji rady oraz w 

przygotowaniu materiałów na bieżącą  sesję.  

Pani Patrycja Andrzejewska – radca prawny z na prośbę przewodniczącego rady 

przedstawiła informację dot. składania oświadczeń majątkowych przez radnych w związku z 

upływającą kadencją i poinformowała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym art. 24 h 

pkt 4 istnieje obowiązek dodatkowego składania oświadczeń majątkowych na 2 miesiące 

przed końcem kadencji , który przypadnie na dzień 15 września tego roku.  

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu w miesiącu lipcu 

ustaliła plan pracy na II półrocze , natomiast sierpniowe posiedzenie komisji odbędzie się po 

zakończeniu sesji. Tematem posiedzenia będzie informacja dot. pozyskiwania  zewnętrznych 

środków finansowych na inwestycje związane z zakresem merytorycznym działania komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami zapoznała 
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się z  informacją dot. wypłaconych dodatków mieszkaniowych w roku 2013 oraz w I półroczu 

2014 r. oraz wydała opinię do projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja odbyła dwa posiedzenia na posiedzeniu  pierwszym Komisja zapoznała się 

informacją dot. pozyskiwania środków pozabudżetowych w 2014 r. oraz zapoznała się ze 

skargą na niedopełnienie obowiązków przez kierowników jednostek organizacyjnych Gminy 

Stryków. Na drugim posiedzeniu, które odbyło się przed sesją Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niedopełnienie 

obowiązków przez kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Stryków, który 

zostanie przedstawiony radzie na dzisiejszym posiedzeniu. 

  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Czesław Polit poinformował, że Komisja na posiedzeniach między sesjami ustaliła 

plan pracy na II półrocze 2014 r., opiniowała projekty uchwał oraz ustaliła wnioski do 

projektu budżetu na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja między sesjami na posiedzeniach zajmowała się ustaleniem planu 

pracy na II półrocze 2014 r. oraz zapoznała się z informacją dot. przygotowania szkół do 

rozpoczęcia roku szkolnego. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski przedstawił najważniejsze aspekty dot. swojej działalności: 

 realizacja inwestycji: wspólnie z Powiatem Zgierskim przebudowa dróg lokalnych, 

inwestycja jest na ukończeniu. Problem jest  z miejscowością Lipa, gdzie opóźnienie 

ma spółka gazownicza, ponieważ dopiero po położeniu sieci miał być położony asfalt. 

Gmina Stryków nie może dalej czekać, bo jesteśmy związani umowami z Wojewodą.  

 realizacja dalszego etapu budowy kanalizacji sanitarnej w Swędowie, rozpocznie się 

niebawem po zabezpieczeniu środków na ten cel przez Radę Miejską, 

 nie mamy informacji o realizacji zadania pod nazwą przebudowa ronda w Strykowie, 

przyspieszenie prac na autostradzie spowoduje szybszą modernizację DK 14. 

 

Następnie Burmistrz poprosił panią mecenas Patrycję Andrzejewską o przedstawienie 

informacji o toczących się sprawach sądowych przeciwko Gminie Stryków, był to wniosek 

Komisji Rolnictwa.  

 

Pani mecenas Patrycja Andrzejewska poinformowała o następujących sprawach:       

 I instancja - Sąd Okręgowy wydający orzeczenie w pierwszej instancji oddalił 

powództwo Mirosława Kucharskiego względem Gminy Stryków. W uzasadnieniu 

wyroku Sad wskazał, iż w dacie wejścia planu zagospodarowania przestrzennego z 

dnia 29.9.05 r. w życie w odniesieniu do nieruchomości powoda nie było 

obowiązującego planu. Sąd wskazał, iż działki będące własnością powoda były 

nieogrodzone, niezagospodarowane, nie były uprawiane i stanowiły ugór. II instancja  

strona powodowa wniosła apelacje od w/w wyroku Sądu Okręgowego do którego 

ustosunkowała się także strona pozwana - Gmina Stryków. W wyniku jej rozpatrzenia 

Sąd Apelacyjny utrzymał w mocy wyrok Sądu I instancji i oddalił apelację. Sąd 

potrzymał argumentację powoda, iż w dacie wejścia w życie planu z dnia 28.9.05 r. z 
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wprowadzeniem którego powód wiąże swoje roszczenie. Sąd wskazał, iż błędne jest 

zatem twierdzenie powoda jakoby szkoda wynikła ze zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego. W ocenie Sądu II instancji nie było zatem podstaw do uznania by 

powód poniósł rzeczywistą szkodę. Pełnomocnik powoda wniósł do Sądu 

Najwyższego skargę kasacyjną.  

 Sprawa Przedszkola Samorządowego w Strykowie - termin rozprawy wyznaczony na 

dzień 25 września 2014 r. w Sądzie Okręgowym w Łodzi.   

 Sprawa dotycząca Spółki Remedium – Gmina pozwana za naruszenie posiadania, w 

V/2014 nastąpiła zmiana powództwa, 

 Sprawa o odszkodowanie z powództwa pani Barbary Walczak  o 50 tys. zł za 

przyłącze wodociągowe, termin rozprawy XII/2014, 

 Sprawa  cywilna - Stryków/ Zgierskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne MARKAB – 

sprawa pojazdu. 

      Radny Czesław Polit odnośnie sprawy p. Walczak o wodociąg pytał, czy znany jest skład 

komitetu społecznego oraz o sprawę Spółki Remedium.  

 

Pani mecenas odpowiedziała, że skład komitetu znamy, protokoły także, mąż pani powódki 

był w komitecie, nie było zgody wydawanej na piśmie, wszyscy wyrazili zgodę ustną, to jest 

kwestia sporna.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał, czy może być umowa użyczenia na czas określony.  

Pani mecenas odpowiedziała, że może być na czas nieoznaczony. Odnośnie sprawy 

Remedium -  obecnie pozew Gminy Stryków o opróżnienie i wydanie lokalu użytkowego 

położonego przy ul. Kościuszki 29. Pozwany - centrum Medyczne N ZOZ Remedium. 

Obecnie oczekujemy na doręczenie odpowiedzi na pozew oraz wyznaczenie terminu do 

ustosunkowania się do  niej. Podobny problem jest z ośrodkami wiejskimi.  

Na sali obrad brak radnych Grzegorza Kozłowskiego i Małgorzaty Kiełbik. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok , 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2022, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  
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c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

mam pytanie , które nie dotyczy tej uchwały , ale tego terenu , miał być opracowany projekt 

zagospodarowania obrzeży tego terenu, czy jakiś prace są prowadzone ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

przygotowujemy się do pozyskania środków pozabudżetowych na duży projekt na 

zagospodarowanie zieleni począwszy od zalewu poprzez teren leżący poza urzędem , trwają 

prace przygotowawcze. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Strykowa oraz gminy Stryków na obszarze wsi 

Rokitnica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

f) rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków przez kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Ze względu na fakt , ze projekt uchwały został wprowadzony na poszerzenie porządku obrad 

sesji, Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków przez 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Stryków i poinformował, że skarga 

dotyczyła jednostek organizacyjnych gminy jakimi są m.in. szkoły  a niedociągnięcie 
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dotyczyło tego, że nie posiadały one  strony bip i  również nie były te informacje na stronie 

głównej bip. Skarga została uznana w części za zasadną .Na dzień rozpatrzenia skargi, 

jednostki wymienione w skardze posiadały strony bip lecz nie były one zgłoszone do strony 

głównej bip. Obowiązek ten został już wykonany. W tej chwili jest już ogólny dostęp do stron 

bip. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 10 Interpelacje. 

 

Radny Włodzimierz Grochocki pytał: 

czy gmina nasza od początku roku w jakiś sposób finansowała  Spółkę Remedium na terenach 

wiejskich? Wiem , że było wystąpienie Spółki w tej sprawie uzależniające prowadzenie 

działalności w tych ośrodkach od dofinansowania przez gminę Stryków. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała : 

Gmina nie finansowała w żaden sposób działalności Spółki Remedium pomimo wystąpienia 

Spółki w tej sprawie, żeby zrekompensować określone przez Remedium  rzekome straty 

działalności ośrodków zdrowia, ale bez udokumentowania kosztów , bez konkretnych 

wyjaśnień. 

Radny Karol Lenart pytał: 

czy działalność Spółki Remedium  w ośrodku zdrowia w Niesułkowie  ma trwać tylko do 1 

września tego roku. Czy to jest prawda ponieważ takie informacje w terenie są 

rozpowszechniane m.in. przez pracowników Remedium? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała : 

to jest plotka. Sytuacja jest następująca: Spółka Remedium złożyła  rezygnację z wynajmu 

pomieszczeń w wiejskich ośrodkach zdrowia  z dniem 31 grudnia  z jednomiesięcznym 

okresem wypowiedzenia czyli na dzień 31 stycznia. Zgodnie z wyrażeniem woli na 

rezygnację z wynajmu ośrodków wiejskich,  powinna opuścić pomieszczenia tych ośrodków. 

Pomimo złożonego oświadczenia i zapowiedzi Spółka nie wyszła  z ośrodków , fizycznie 

zajmowała  pomieszczenia dalej i zajmuje do tej pory pomimo braku jakiejkolwiek formalnej 

umowy  czy jakiegokolwiek formalnego uregulowania sprawy  zajmowania pomieszczeń 

Spółka ta nadal tam funkcjonuje. 

Z zapowiedzi , które ukazały się w prasie twierdzą, że mają podstawę prawną do zajmowania 

tych pomieszczeń ale oczywiście bez określenia tej podstawy i twierdzą , że będą zajmować 

do końca września. Wynika to prawdopodobnie z tego powodu, że obsługa tych ośrodków, 

która tam funkcjonuje ma wypowiedzenie umowy pracy na dzień 30 września. No to żeby nie 

płacić pracownikom bez świadczenia pracy to wymyślili sobie , że będą je zajmować do 

końca września.  

Radny Teodor Kołodziejczyk pytał: 

Na jakim etapie jest budowa oświetlenia  na drodze od ,,14 ˮ  do Wyskok? Czy jest wiadomy 

termin wykonania? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

takich projektantów, którzy mówią , że zrealizują zlecenie w ciągu tygodnia wiele się 

przewinęło przez  Urząd i wielu się przejechało… 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji mówiła: 

nie mam przed sobą umowy, żeby podać konkretne terminy, ale zapraszam do pokoju i 

podam. Informowałam Pana osobiście kiedy została zawarta umowa z wykonawcą projektu , 

kiedy były uzgodnienia z generalną dyrekcją i na jakich zasadach.Trwa opracowanie 
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dokumentacji. W budżecie tego roku mamy kwotę 20 tysięcy z czego poszły już środki na 

projekt. Na pewno nie wystarczy to na rozpoczęcie realizacji zadania i nie zabezpieczy 

kosztów. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków mówiła: 

dodam informację do poprzedniej , żeby uspokoić , jeśli chodzi o obsługę wiejskich ośrodków 

zdrowia , że jest zawarta umowa najmu lokali  od 1 czerwca  ze Spółką Klincewicz- Cichosz, 

która jest w pełnej gotowości do podjęcia świadczenia usług medycznych w wiejskich 

ośrodkach zdrowia. Jedynie ze względu na niemożliwość fizycznego objęcia tych ośrodków 

te usługi nie są świadczone przez tę Spółkę , ale w momencie kiedy Remedium opuści lokale 

wchodzi tam Spółka Klincewicz- Cichosz i świadczy usługi medyczne tak jak do tej pory.   

Radny Łukasz Orłowski pytał: 

kto jest właścicielem dojazdu do Tulipan Parku. Większość z mieszkańców i użytkowników 

zgłasza problem braku oświetlenia i niebezpieczeństwa podczas dojazdu do pracy. Czy jest 

możliwość skonsultowania tego z Tulipan Parkiem i oświetlenie tego terenu? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

rozmawiamy na temat skomunikowania terenu przemysłowego , temat został firmie 

przedstawiony , prace projektowe mają sfinansować właściciele Parku i jedną z dróg również. 

Nam zależy na takim fragmencie wydłużenia ulicy Cegielnianej  do naszej działki starej 

strzelnicy, natomiast drogę przemysłową ma wykonać firma. Jeszcze nie wypowiedział się w 

tej kwestii do końca zarząd, czekamy na taką informację .Chcemy żeby skomunikowanie 

samochodów osobowych  było  innymi drogami nie tym węzłem, który się znajduje, gdzie 

jeżdżą tiry i osobowe samochody.  

Radny Bogdan Walczak mówił: 

mam kilka pytań w związku z informacjami prasowymi odnośnie ruchu przez Stryków , 

propozycji wstrzymania przez mieszkańców tego ruchu w godzinach nocnych i te informacje 

podane przez pana i pana Grochockiego zbulwersowały mnie.  Jestem mieszkańcem ulicy 

Warszawskiej i na co dzień odczuwam to co dzieje się w dzień i w nocy. I w związku z tym 

mieszkańcy z takimi wypowiedziami się nie zgadzają , powiem sygnalizacyjne ,że jest 

przygotowany przez mieszkańców protest nie tylko do Urzędu gminy ale poinformowanie 

innych instytucji o sytuacji jaka ma miejsce. 

Czy Urząd  czy pan osobiście posiada w formie badań czy innych dokumentów informację o 

natężeniu ruchu w porze nocnej na terenie Strykowa i w pełnym wymiarze czasowym. Z tego 

co zauważają mieszkańcy i ja osobiście też ten ruch się nasila. Była taka jedna wypowiedź w 

innym artykule też dotyczącym ale osiedla Batorego, który rzeczywiście określił prawdę , że 

od początku powstania magazynów ta organizacja ruchu na terenie miasta Strykowa jest 

niewłaściwa. Są różne tutaj argumenty , jak pan sam określił ul. Kościuszki , Kopernika tam 

ruch odbywa się mniejszy , ale ta komasacja tego ruchu i hałasu odbywa się w centrum. 

Przyznaję rację , że  współczuję zwłaszcza mieszkańcom szczególnie centrum, Panu dentyście 

i innym , noc jest od ciszy , jest to zagwarantowane, a mieszkając 2 metry od 

przejeżdżającego buldożera  w różnym technicznym stanie , podejrzewam , że ja bym nie 

wytrzymał. Ja też mam takie chwile , że wezmę stół , krzesła i wyjdę i zatrzymam ten ruch… 

A dowód jest taki, że wystarczy wyjść na jezdnię i każda plama na jezdni  nowego asfaltu i 

starego to są lata .Ile tych plam tyle lat. Takie łatanie, przy takim ruchu  przyznacie państwo – 

nie znajduje miejsca. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków: 

Na czym polega pytanie bo ja pytania nie rozumiem. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

czy posiada pan jakieś dokumenty , jakieś badania na temat natężenia ruchu , czy sytuacji w 

ruchu twierdząc , że jak to mieszkańcy wyobrażają sobie przewóz pieczywa , pan wybaczy 

ale piekarze nie wożą pieczywa samochodami powyżej 10 t. To są takie argumenty z pana 
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strony  na temat ograniczenia ruchu w nocy. Moje pytanie jest czytelne. Czy Urząd posiada , 

jeżeli tak to z jakiego okresu na temat natężenia ruchu w mieście Strykowie ?To dotyczy 

Warszawskiej , Brzezińskiej i Targowej bo te ulice są najbardziej obciążone. 

Drugie pytanie: pismo skierowane do Komendy Powiatowej Policji , do Głównego 

inspektoratu transportu drogowego i  Komisariatu Policji w Strykowie  na temat 

zintensyfikowania kontroli. To jest najłatwiejsze  z tym , że nie jest takie łatwe bo jeżeli jest 

coś takiego wysyłane do tych instytucji to powinno być monitorowane czy jest to realizowane 

przez te instytucje czy nie .To dzięki mieszkańcom my przekazujemy ten monitoring i my 

monitorujemy te sytuacje czyli nie jest to prawidłowo. Zdaniem policji … 

Przewodniczący rady Paweł Kasica  mówił: 

Panie radny jesteśmy w punkcie interpelacje. Interpelacje to są krótkie zapytania , proszę 

przejść do rzeczy, proszę konkretne pytanie. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

nie krótkie , proszę mi wskazać przepis, proszę mi nie przeszkadzać… 

Trudno żeby policjant stał na każdej ulicy i kontrolował pojazdy , stał całą dobę, jest to nie 

możliwe. Sam pan wskazał w tym artykule , że są inne możliwości. Ja bym chciał sie 

dowiedzieć czy oprócz tych pism kierowanych do tych instytucji, są , mają być  dokonywane 

inne przedsięwzięcia ze strony urzędu aby te sytuacje na ulicy  Warszawskiej i na ulicy 

Targowej ograniczyć – ja się chce wypowiedzieć dokładnie , żeby nie było wątpliwości. Ulica 

Targowa – ograniczenie prędkości , ulica Brzezińska -ograniczenie prędkości i tonaż a ulica 

Warszawska –wszystko do kupy wzięte. 

Były zgłaszane wnioski  przeze mnie przez wiceprzewodniczącego rady o udrożnienie tego 

by passa przy rondzie na ,,14 ˮ  żeby ograniczyć te  korki. Na jakim to jest etapie , czy było 

wystąpienie  w tej sprawie, rada wniosek przyjęła a ja o wystąpieniu nie słyszałem. Tak jak z 

dyrektorem energetyki wstyd mi jest o tym przypominać, ale że to jest sprawa dla mnie , dla 

mieszkańców ważna chciałbym się dowiedzieć.  

Komisja bezpieczeństwa otrzymuje takie informacje na temat  kolizji i wypadków, ale 

pozostali radni ci co chcą takiej wiedzy nie mają . Przewodniczący rady powinien 

przekazywać radnym i sołtysom  takie informacje bo to się wiąże z pewnymi posunięciami. 

Sugeruję żeby radni i sołtysi mieli taka wiedzę. 

Mam pytanie związane tez  z autostradą i sytuacja obok autostrady. Ci co mieszkają niedaleko 

Warszawskiej kilka razy dziennie słyszą różne syreny: a to pogotowie , a to policja , straż ( 

była kolizja na wysokości Strykowa) i w tym dniu jechała straż i pogotowie z Brzezin. I w 

związku z tym , że te sygnały alarmowe są słyszalne  niemalże co godzinę chciałbym  się 

dowiedzieć – aby mnie poinformowano na piśmie jak często używane są , kto jest 

dysponentem wjazdów bramkami na autostradę , bo bramki są  po to  aby korzystać w razie 

jakiegoś nieszczęścia na autostradzie  a nie żeby samochody jechały przez  cały Stryków , 

bocznymi ulicami , blokowały ruch i wjeżdżały na autostradę .Jak one często są użytkowane. 

Jeżeli uważa pan … to ja mogę sam zwrócić się z zapytaniem ale po to jest Urząd żebym 

otrzymał takie informacje. Proszę o konkretną odpowiedź. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

czasami warto wracać do historii. Dzisiaj walczącymi o to , żeby ten ruch był mniejszy są w 

zasadzie  ci , którzy byli przeciwni  rozwiązaniom, które  miały się pojawić. Oświetlenie ul. 

Targowa – Warszawska. Proszę sobie przypomnieć i sięgnąć do protokółu kto był przeciwny  

budowie sygnalizacji świetlnej… 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

proszę mówić prawdę bo podam pana do sądu…  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

dobrze słuchałem pana wypowiedzi , która była zgodna z dniem dzisiejszym bo dzisiaj 

rozpoczyna się kampania wyborcza do samorządu. Więc to początkowe pana stwierdzenie 
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było takie: tylko nikomu nie mów o tym co ci powiem , a następny dzień wszyscy wiedzą. 

Powiem tak: możemy zakazać wszystkiego na terenie  gminy tylko proszę nie mówić później  

, że utrudnia się podmiotom gospodarczym  działanie bo ruch zwiększył się nie tylko na 

terenie miasta ale w Gozdowie , Bratoszewicach , Kalinowie  na terenie  całej gminy. 

Najłatwiej  jest karać i wprowadzać zakazy. Nie ,  proszę państwa są odpowiednie służby do 

tego, są oznaczenia. Ja się zapytam tych , którzy mieszkają na ulicy Kopernika-  bez badania 

niech powiedzą ile pojazdów jeździ a ile jeździło. 

Odpowiadając na jedno pytanie konkretnie zadane; nie prowadzimy badań ruchu na drogach 

krajowych i autostradach. Jeżeli rada uzna , że takie badania chcemy mieć – w jakim celu -  to 

proszę taki wniosek postawić , zwrócę się do zarządu dróg.  

Uważam , że moje wystąpienia do tych służb, aby w sposób szczególny zwróciły uwagę na 

Stryków na te ulice o których mówiliśmy ,   drogi krajowe i autostrady  są słuszne. Większość 

tych pojazdów , które pojawiają się na Brzezińskiej to są pojazdy , które łamią przepisy  a nie 

dlatego , że mogą tamtędy jeździć. W tej chwili budowana jest ulica Zakładowa aby 

skierować  cały ten strumień samochodów na obwodnicę. W związku z tym będę dalej 

prowadził rozmowy z odpowiednimi  służbami aby zintensyfikować patrole , ale na pewno 

nie wystąpię  o to żeby ustanowić zakaz używania  sygnalizacji przez pojazdy 

uprzywilejowane .Jest wiele różnych zdarzeń w różnych częściach miasta a te pojazdy nie 

jeżdżą tylko po to  żeby sobie jeździć  i tylko po to żeby robić hałas. 

Radny Andrzej  Pożarlik pytał:  

w związku z tym , że od 1 stycznia przestają funkcjonować  we wszystkich komisariatach 

służby dyżurne  czy mamy informację  jak będzie funkcjonował nasz Komisariat policji  i w 

jakiej formie on pozostanie ? 

Czy gwarancja na obwodnicę już się skończyła czy  obowiązuje jeszcze ? A chodzi o 

właściwe oznakowanie  zjazdów w kierunku  Łowicza , Łodzi , na A 1. 

Grażyna Popczyńska : jeszcze gwarancja nie skończyła się. 

Radny Sławomir  Źródło mówił: 

panie Burmistrzu  akurat nawiązując do wypowiedzi pana Walczaka prawdopodobnie panu 

Bogdanowi chodziło o bramy alarmowe, które znajdują  się na autostradach , którymi mogą 

wjeżdżać odpowiednie służby, czy one są na naszym terenie , czy można z nich korzystać w 

sytuacji aby nie jechać np. z Brzezin przez cały Stryków tylko z drogi serwisowej dostać się 

bramą  na autostradę i ewentualnie udzielić pomocy, to już nie chodzi o hałas tylko o czas. 

Ze swej strony pytam czy mamy w Urzędzie jakąś informację na temat łącznika drogi 

Cesarka – Ługi?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

w pierwszej części  spotkania z energetyką mówiliśmy o sprawach  związanych z własnością 

gruntów. Dopóki  nie jesteśmy właścicielem tej drogi – pasa drogowego – nie możemy 

przystąpić do  prac związanych z budowa tej drogi. W związku z tym że procedura się 

przedłuża uregulowania stanu prawnego przez spadkobierców szukamy innych rozwiązań 

możliwości zrealizowania tej drogi .Przygotowujemy się pod kontem prawnym do pozyskania 

terenów. Jeśli tego dokonamy pojawi się propozycja do budżetu i będziemy te drogę 

realizowali. Problemem nie jest wykonanie tylko problem jest w  pozyskaniu terenów na 

dzień dzisiejszy. 

Co zaś do funkcjonowania Komisariatu od 1 stycznia nie mamy takiej informacji , myślę , że 

zostanie nam przekazana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica mówił: 

odpowiem na interpelację pana radnego Walczaka odnośnie wypadkowości na terenie gminy 

Stryków , wszyscy radni wiedza kiedy jest posiedzenie komisji ładu , jest to w Internecie , 

posiedzenia komisji są jawne , każdy zainteresowany mógł się dopytać , dowiedzieć 

doinformować .Nie potrzeba radnych dyscyplinować – muszą wiedzieć , nie muszą . A tak 
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jeszcze panie radny ja bym pana grzecznie prosił  żeby nie poprawiać wszystkich i mnie też 

przy okazji. Niech pan  sobie przypomni jak pan w 2002 dał nogę z domu kultury i potem 

przez trzy miesiące anektował pan pewien mebel w łazience i nie mógł zwołać sesji .Bo to nie 

jest tak zawsze jak się chce …. 

Radny Bogdan Walczak mówił: nie ośmieszaj się pan… 

 ( brak możliwości zaprotokołowania  dalszej wypowiedzi ze względu na głośną atmosferę na 

sali obrad). 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica mówił: 

ja mówię o tym , że pan siedział w łazience. 

Panie radny,  pan już wyczerpał swój limit czasu … 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica mówił: 

panowie sołtysi …  są interpelacje, słucham państwa radnych .Co jeszcze ? Nie ma. 

W takim razie wyczerpaliśmy punkt interpelacje. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

proszę zapisać w protokóle , że nie zostałem dopuszczony do głosu. 

 

Ad. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił: 

zgłaszam uwagę do modernizacji dróg na terenie gminy Stryków, chodzi o te nawierzchnie i  

pobocza .Na łukach dróg pobocze  zrobiono z dość grubego tłucznia , ale to się mija z celem 

bo ciężkie samochody, które jadą i z tyłu mają trzy wózki to każdy wyrzuca to pobocze na 

drogę , proszę się przejechać jak wygląda róg Wrzask – Gozdów, jadąc samochodem 

osobowym miałem problem bo czuć jak przód samochodu ucieka po tym tłuczniu, a nie 

mówię,  dużo jest teraz  motocyklistów , a tam są zaraz akacje. Mam taką propozycje: albo 

ten tłuczeń przylać asfaltem albo go uprzątnąć. Tak jest też na Krucicach. 

 

Radny Włodzimierz Grochocki: 

składam wniosek o utwardzenie terenu przy grobie  żołnierzy na cmentarzu rzymsko-

katolickim w miejscu gdzie stoją poczty sztandarowe. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

będzie problem z tym bo to nie nasz teren jest, natomiast w tej chwili przystępujemy do prac 

ucywilizowania tych miejsc pamięci narodowej m.in. na cmentarzu mariawickim i na 

katolickim w Strykowie, , zmienione również będzie miejsce pamięci  przy kamieniu 

Piotrowiczowej i w Niesułkowie. Staramy się o dofinansowanie na zmodernizowanie tych 

obiektów żeby wyglądały odpowiednio. Rozważymy również i to miejsce w Strykowie.  

Pan Grzegorz Kuna sołtys wsi Sosnowiec Pieńki zwracając  się do Przewodniczącego rady 

, Burmistrza i do radnych mówił: 

po pierwsze chciałem zaapelować do państwa , że my nie jesteśmy ryby i po prostu w 

pewnych momentach na bieżąco tą sytuację, która dzieje się na sali  próbujemy komentować. 

Ja wiem , że przez niektórych z państwa jest to źle odbierane, ale proszę państwa żebyście 

używali to co zostało zakupione na wasze potrzeby. Przyznam , że nie wszyscy z państwa 

macie taki głos donośny, żebyśmy wszyscy słyszeli. 

Po drugie: z tego co zrozumiałem to droga nowo wybudowana w Sosnowcu Pieńkach do 

terenów przemysłowych jest już odebrana. Proszę mnie źle nie zrozumieć Panie Burmistrzu 

ale chciałbym żeby te światła na tych polach nie paliły bo one są tam nikomu nie potrzebne. 

W tym ciągu drogi do ,,14 ˮ jeszcze rozumiem, ale też co druga lampę a nie miesiąc czasu się 

pali – pytanie komu i po co? Przecież z tego tytułu ponosimy koszty.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

zwrócimy uwagę. 
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Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi mówił: 

na zebraniu sołtysów mówiłem o łączniku w Cesarce, Panie Burmistrzu co tam się wysypuje 

– to nie jest ani destrukt ani kamienie tylko piasek. To jest niepotrzebne bo po dwóch dniach 

deszcz wypłucze z powrotem. Odesłaliście mnie państwo od pana Wieśka  do gospodarki 

komunalnej i pytałem tam kto decyduje o tym, jaki rodzaj kamienia  czy piasku wysypuje się 

na ta drogę. Odpowiedzieli mi, że gmina o tym decyduje. 

Mam również pytanie: czy ta droga na pewno jest od początku Cesarki drogą publiczną? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

jest problem bo jak wejdę na czyjąś własność tak jak z fragmentem wodociągu że ktoś 

wystąpi o odszkodowanie, daję przykład bo tam jest fragment prywatnej drogi… 

Mówiłem wcześniej , że szukamy rozwiązania prawnego pozyskania terenów , 

prawdopodobnie taki się pojawi i będziemy tą drogę modernizować. 

Radny Bogdan Walczak mówił:  

panie Burmistrzu, czy pamięta Pan jakie uzasadnienie było żeby przez miejscowość 

Tymianka od strony Koźla i Ossego zakazać ruchu samochodom ciężarowym powyżej 10 t.? 

Nie dotyczy to mieszkańców tej miejscowości. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

wystąpię z zapytaniem do zarządcy drogi… 

Radny Bogdan Walczak mówił:  

pytam się pana jako gospodarza  terenu, nie prowadzę kampanii i po raz ostatni zapowiadam 

panu, że poprzednie sprawy dotyczące mieszkańców i nie tylko będę się zwracał do pana,  nie 

ja będę adresatem do instytucji  tylko pan jako gospodarz terenu. 

Druga sprawa: mieszkańcy ul. Piłsudskiego zgłaszają donośny hałas od strony autostrady i 

mieszkańcy Warszawskiej 4a. Stawiam wniosek aby skierować pismo do Generalnej Dyrekcji  

Dróg Krajowych i Autostrad o ustawienie osłon na wysokości ul. Piłsudskiego i 

Warszawskiej 4a. 

Pytanie drugie: mam przed sobą odpowiedź pani Burmistrz na temat posesji przy ul. 

Legionów 9 , ta  z którą się nic nie dzieje , nie są prowadzone żadne działania. Chciałem się 

dowiedzieć od pani mecenas czy u pani są akta postępowania w Kolegium Odwoławczym w 

tej sprawie bo tak mnie informuje pani Burmistrz – do pani kieruje to pytanie… 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków mówiła: 

proszę zadać pytanie na piśmie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

to są sprawy związane z konkretnymi sprawami sądowymi. Chcę udzielić konkretnej 

odpowiedzi na konkretne pytanie w związku z tym jest wniosek aby złożyć na piśmie pytanie 

i dokładnie na nie odpowiemy. 

Radny Bogdan Walczak mówił:  

Przepraszam, albo państwo jesteście nie ,, kumaci ˮ albo ja. Chciałem zapoznać się z 

dokumentacją dotyczącą tego postępowania. 

( brak możliwości zaprotokołowania poszczególnych wypowiedzi ze względu na głośną 

atmosferę na sali) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica mówił: 

panie radny proszę kierować wszystkie pytania do pana Burmistrza , jak nie będzie się pan 

radny  stosował do Statutu zostanie panu radnemu odebrany głos.  

Radny Bogdan Walczak mówił:  

rozumiem, że od dzisiaj. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica mówił: 

tak. 

Radny Bogdan Walczak mówił:  

to nie mam więcej pytań. 
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Radny Witold Śliwkiewicz zgłosił wniosek o podcięcie krzewów na ul. Polnej w 

Bratoszewicach. 

Radny Karol Lenart mówił: 

na terenie autostradowym,  w rowie  na terenie Anielina od strony  Niesułkowa  należącym do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  znajduje się studnia , która jest 

niezabezpieczona i należy ją zasypać. 

Radny Łukasz Orłowski  mówił: 

proszę złożyć wniosek w moim imieniu o umieszczenie  śpiących policjantów na ul. 

Targowej w Strykowie przy przejściu dla pieszych  przed szkołą  i przy Orliku i na ul. 

Brzezińskiej. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków poinformowała , że na ostatnim posiedzeniu  taki 

wniosek wypracowała Komisja edukacji i przekazała go do konsultacji z komisją ładu.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

rozważymy taką możliwość. Są jednak trudności ponieważ nikt nie chce aby takie progi  na 

ulicy były instalowane w okolicy jego posesji. 

 

Ad. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Na sali nieobecny radny Grzegorz Kozłowski , radna Małgorzata Kiełbik i radna Anna 

Ślęzak. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków radna Marzena Skwarko odczytała 

protokół Komisji i poinformował, że Komisja na LII sesji w dniu 27 sierpnia  2014 r. przyjęła  

następujące wnioski : 

 

1. Rozważyć możliwość utwardzenia terenu wokół Grobu Nieznanego Żołnierza  

na cmentarzu rzymsko-katolickim w Strykowie  ( wnioskodawca radny 

Włodzimierz Grochocki). 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się 

 

 

2. Uporządkować teren wokół przystanku autobusu szkolnego w Swędowie oraz 

pozostałych przystanków na terenie gminy ( wnioskodawca radna Marzena 

Skwarko). 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się 

 

3. Wyciąć krzewy na ul. Polnej w Bratoszewicach ( wnioskodawca radny Witold 

Śliwkiewicz). 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się 
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Głosowanie nad przyjęciem protokołu Komisji Uchwał i wniosków: 

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się 

Sekretarz obrad poinformował, że radny Bogdan Walczak nie brał udziału w głosowaniu.  

 

Ad. 13 Przyjęcie planów pracy stałych komisji rady na II półrocze 2014 r. 

 

Na LII rada w głosowaniu przyjęła plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie 

na II półrocze 2014 r.  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się 

 

Sekretarz obrad poinformował, że radny Bogdan Walczak nie brał udziału w głosowaniu.  

 

Ad. 14 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 13.00 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

pkt  od 1-4, 6-7,9-14  Z. Kubiak  

pkt 5 i 8 E. Tomczak 

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

    Paweł Kasica  

 

 

 

 

 


